
 

Mødedato Sidetal 

(Fortløbende) 

 
 

21.04.2021 

 

  183 

 

 

Referat for Skolebestyrelsesmøde 

 

 

1. Godkendelse af sidste referat og underskrifter (5 min.) 

Bestyrelsen godkendte det seneste referat, underskrivning af referatet gøres på næste møde. 

 

2. Meddelelser fra: (30 min.) 

a) Formand: Henvendelse fra forælder om førskoleforløbet til formanden og til forvaltningen. 

Der skal udformes et svar fra bestyrelsen. Møde i Skoleforum 27. maj: Heidi og Mads deltager. 

b) Skoleledelse: Der er ansat en ny børnehaveklasseleder der hedder Anne, som starter 1/6 i 

førskolen. Barselsvikar stopper 25/5. Vi arbejder intenst med at lave oplæg til næste skoleår. 

Der er sendt brev ud til forældrene om førskoleforløbet som starter 1/5. De skriftlige 

afgangsprøver afvikles i uge 18.   

c) Medarbejderrepræsentanter: IC er genvalgt som TR for lærerne. IC arbejder på at der 

kommer 2 personalerepræsentanter i skolebestyrelsen i næste skoleår. 

d) Elevrådsrepræsentanter:  

e) Forældrerepræsentanter: Larisa og Anja har deltaget i et kursus for skolebestyrelses-

medlemmer hos Skole og forældre. Der var et oplæg om bogen Skolen uden skældud. 

 

3. Ansøgning om reduktion om afkortning af skoledagens længde (§16b) (AH) 

Vi har det også i år og vi skal have et samtykke fra skolebestyrelsen for at fortsætte med den 

praksis.  

Skolebestyrelsen støtter ansøgningen om at konvertere 2 understøttende timer pr. klasse til 

timer med flere lærere for at understøtte eleverne faglige og trivselsmæssige udvikling.  

 

Mødet finder sted: på TEAMS kl. 18.30 – 20.00  

 

 

Lidt gode råd om mødeafviklingen: 

 

 Sid i et rum, hvor du ikke forstyrres. 

 Vi er så mange, at vi skal have slået vores mikrofon fra, når vi ikke har ordet. 

 Vi har alle slået vores kamera til, det giver en lidt bedre mødeoplevelse 

 Ønsker man at sige noget, bruger man funktionen ”ræk hånden op”. Husk at tage 

hånden ned, når du har haft ordet. 

 Chatten kan bruges til at stille korte spørgsmål. 

 Mads er ordstyrer – dvs. at han holder øje med chatten og ”hænder” der er rakt op. 

 

Inviterede: Mette Toft Oxbøll, Anja Sederstrøm Jørgensen, Camilla Nielsen, Heidi S. Holm, 

Larisa Kovac, Mads Nygaard, Claus Jensen og Irene Christoffersen  

 

Elevrepræsentanter: Kirstine Balle 8.C og Isak Kovac 8.A 

 

Byrådsrepræsentant: Dennis Reichstein Hansen 

 

Ledelsen: Anders Høiberg og Bjarne Hermansen 

 

Ikke til stede: Kirstina, Isak og Anja 
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4. Skolens pædagogik omkring motivation hos drengene. 

Punktet blev rejst på sidste møde og der ønskes en drøftelse af, skolebestyrelsens perspektiv                                      

ind i punktet samt en plan for hvordan vi kan arbejde med punktet fremadrettet. 

 

Hvordan fastholder vi motivationen til at gå i skole hos specielt drengene. 

Nogle piger oplever, at drengene er meget voldsomme og fylder meget. 

Drengene er udviklingsmæssigt efter pigerne. Mange drenge halter også fagligt. Det 

fortsætter op i ungdomsuddannelserne. 

 

Der kunne arbejdes med: 

Børns sprog og hvordan de taler til hinanden 

Lege i frikvarteret som er for voldsomme. 

Mere bevægelse 

Skolen uden skældud. 

Undervisningen skal tilpasses drengene med bevægelse og praksisfaglighed. 

Trivselsråd, forældreansvar. 

 

Skal tages op igen i skolebestyrelsen og ledelsen 

 

5. Coronaopfølgning.  

Der gives en status på situationen på skolen, hvilke nye restriktioner der er og hvordan vi 

arbejder med dem på skolen. 

 

Der er pt. 6 smittede i Brædstrup sogn. Det er kommunen der fremadrettet lukker skolen ved 

for højt smittetal i Brædstrup sogn. 9.årgang skal fra 21. april have undervisning med 

tilstedeværelse i 80%. På 5.-8. årgang arbejder vi med 60% fremmøde (1 udedag hver anden 

uge). Vi arbejder med få lærere pr. klasse. 

Ros til ledelsens for kommunikationen til forældrene om coronasituationen. 

 

6. Lørdag d. 8. maj 

Markedsdagen er aflyst. 
 

7. Bevægelse. 

En drøftelse af skolens arbejde med bevægelse i undervisningen i det kommende skoleår. 

 

Det er et indsatsområde, som der løbende er fokus på sammen med personalet. Erfaringerne 

fra coronaundervisningen kan have en positiv afsmitning på inddragelse af bevægelse 

fremadrettet. 

 

8. Sygefravær 

Udskudt punkt fra sidste møde 

Bestyrelsen er interesseret i at se fraværet for eleverne, hvis der er klasser som skiller sig ud. 

 

9. Punkter til næste møde (5 min.) 

Der indkaldes til et ekstra bestyrelsesmøde i maj måned. Heidi sender dato. 

 

10. Evt. (5 min.) 

Heidi laver oplæg til årsberetning. 
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            ______________________________ _________________________________________ 

Heidi S. Holm, forældrevalgt  Mads Nygaard, forældrevalgt 

Formand   Næstformand 

 

 

______________________________          ________________________________________ 

Camilla Nielsen, forældrevalgt Larisa Kovac, forældrevalgt 

 

 

 

_______________________________ _________________________________________ 

Anja Sederstrøm Jørgensen,   Mette Toft Oxbøll, forældrevalgt 

Forældrevalgt 

 

 

 

__________________________________   

Claus Jensen, forældrevalgt 

 

  

 

___________________________________   

Irene Christoffersen, med.arb.rep.   

 

 


